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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson om att driva

en kampanj för att förebygga och minska narkotikamissbruk

Narkotikamissbruk är ett allvarligt samhällsproblem som påverkar både individer och hela samhällen. Det

är en faktor som inte bara skadar de som missbrukar, utan även deras familjer, vänner och samhället de

lever i. Narkotikamissbruk är också en drivande kraft bakom den ökande gängkriminaliteten, där narkoti-

kahandel ofta är en av de största inkomstkällorna för kriminella nätverk.

 

 

Samtidigt ser vi att partydrogande, särskilt bland unga vuxna och tonåringar, har blivit allt vanligare. Fest-

drog används i sociala sammanhang, ofta utan tanke på de långsiktiga konsekvenserna, och leder inte säl-

lan till allvarliga missbruksproblem och psykisk ohälsa.

Enligt statistik från både polis och socialtjänst ser vi en tydlig koppling mellan narkotikamissbruk och re-

krytering till gängkriminalitet, där unga människor dras in i en farlig livsstil med våld, hot och brottslighet.

Att stoppa narkotikamissbruk och minska den tillgången på droger är avgörande för att även minska gäng-

brottsligheten i vårt samhälle.

Den senaste Stockholmsenkaten for 2024 visar att i Täby:

e 10940 av pojkarna och 8 24 av flickorna i årskurs 9 i grundskolan har testat narkotika.

e — För årskurs 2 i gymnasiet är resultatet tyvärr ännu högre, med 35 90 av pojkarna och 17 % av flick-

orna som uppger att de har testat narkotika.

Resultaten för Täby är de högsta i regionen.

Med anledning av den allvarliga situationen som beskrivs ovan,vill jag fråga kommunstyrelsens ordfö-

rande:

1. Kommer kommunen att driva en kampanj för att förebygga och minska narkotikamissbruk?

2. Hur kan kommunen aktivt arbeta for att upplysa om de faror och risker som är kopplade till

partydrogande, särskilt bland unga?
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